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redakce 15. augusta 2024

Australský lékař je pronásledován potravinářským a
medicínským establišmentem za vyléčení cukrovky

badatel.net/australsky-lekar-je-prenasledovany-potravinarskym-a-medicinskym-establismentom-za-vyliecenie-
cukrovky

(Ethan Huff, Natural News ) Nejméně sedm lékařů v Austrálii čelí
útokům ze strany potravinářského a medicínského establišmentu za
to, že pomáhali svým pacientům zvrátit cukrovku 2. typu
prostřednictvím diety.

Jistá Australanka sdílela videoklip jednoho lékaře – podívejte se níže
– vysvětlujícího, jak se dostal do hledáčku potravinářského průmyslu
jen za to, že svým diabetickým pacientům radil, aby snížili příjem
cukru a místo něho konzumovali více vajec, sýra a plnotučného
jogurtu.

„Zaměral se na mě potravinářský průmysl tady v Austrálii,“ vysvětluje
lékař ve videu a poznamenává, že má důkazy ve formě digitální
komunikace o tom, jak potravinářský průmysl chce, aby lékaři jako
on přestali pomáhat cukrovkářům překonávat svou nemoc.

„Získal jsem jejich interní e-maily, ve kterých se uvádí, že těchto
sedm lidí se má stát terčem. Takže jsem byl třikrát nahlášen lékařské
komoře, že jsem svým pacientům radil, aby snížili příjem cukru.“

Video na sociální síti X (bývalý Twitter) si můžete prohlédnout zde:

“I was targeted – I was reported the medical 3 times”

Australian Doctor in trouble for fixing patients diabetes.

This is insane – it’s almost like they want you sick. pic.twitter.com/EtgMkKJGSp

— Concerned Citizen (@BGatesIsaPyscho) August 8, 2024

(Související: Věděli jste, že injekční podání inzulínu dvojnásobně
zvyšuje u diabetiků 2. typu riziko úmrtí?)

Medicínský establišment krmí diabetiky množstvím cukru

https://www.badatel.net/australsky-lekar-je-prenasledovany-potravinarskym-a-medicinskym-establismentom-za-vyliecenie-cukrovky/
https://www.naturalnews.com/2024-08-14-australian-doctor-targeted-curing-diabetes-reported-medical-board.html
https://t.co/EtgMkKJGSp
https://twitter.com/BGatesIsaPyscho/status/1821613700752797822?ref_src=twsrc%5Etfw
https://www.naturalnews.com/039664_insulin_diabetes_death_risk.html
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Tentýž lékař říká, že byl při jedné příležitosti nahlášen za „nevhodné“
zvrácení diabetu přímo v televizním vysílání.

„Nesmíme to dělat – a už vůbec ne v národní televizi,“ vysvětluje
lékař.

„Upřímně jsem si myslel, že moje nahlášení lékařské komoře byl
vtip, protože osobně vidím přínosy pro mé pacienty.“

Když pozoroval diabetiky, kteří byli přijati do nemocnice s
diabetickými komplikacemi na nohou, jak jim třikrát denně podávali
zmrzlinu, lékař požádal personál nemocnice, aby s tím přestali.

„Snižme jim příjem cukr,“ řekl personálu.

„Byl jsem opravdu radikální a předepsal jim vejce, sýr a plnotučný
jogurt. Musel jsem dopsat do tabulky léků, že chci, aby moji pacienti
dostávali vejce a sýr, protože nemocnice by to samy od sebe
neudělaly.“

Následně byl lékař obviněn z
toho, že tímto protokolem
uvalil na diabetiky „strašně
nebezpečnou léčbu“, jako
kdyby jim přikázání, aby jedli
méně cukru a více tuku a
bílkovin, nějak ohrožovalo
jejich zdraví. Ukazuje se, že
to byla jen změna stravy ,
kterou potřebovali, aby se
začaly léčit.

„Připadá mi jako hrdina,“ uzavírá žena na videu ohledně rozumného
protokolu lékaře při cukrovce.

Reakce čtenářů na video

https://www.badatel.net/krvny-tlak-zistit-viac
https://www.badatel.net/9-superpotravin-ktore-vam-pomozu-zvratit-cukrovku/
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Někdo na sociální síti X reagoval na video tvrzením, že pomohl
vyléčit cukrovku 2. typu své sousedky tím, že jí navrhl, aby si každý
den dala do ranní ovocné šťávy dvě kapky Lugolova jódu. Jen za pár
měsíců sousedce lékař vysadil všechny léky na cukrovku, protože je
už víc nepotřebovala.

„Na vyléčených pacientech se už nedají vydělat peníze,“ napsal
další komentující o tom, proč jsou potravinářský a medicínský
establišment proti přírodním lékům na cukrovku. "U peněz to začíná i
končí."

„Lékařům jde o vydělávání peněz na vakcínách a tabletách až do
konce života, ne o pomoc lidem.“

Další komentující navrhl, aby diabetici trávili více času cvičením v
posilovně, což přímo prospívá slinivce břišní tím, že snižuje hladinu
cukru v krvi.

„Zvedejte činky – pomohlo mi to,“ napsal tento člověk. „Má to i další
výhodu při snižování rizika demence – svalová síla je klíčová. A
vitamin D je také velmi důležitý.“

Někdo jiný zase říká, že zhubl tím, že jedl vejce, parmazán, kefír,
ovoce a pil tři litry vody denně.

„Moc jsem zhubl, i když jsem byl fit.“

Pokud se vám tento příběh líbil, další podobné naleznete na stránce
DiabetesScienceNews.com .

Závěr

O přírodní léčbě cukrovky jsme před časem vydali také samostatnou
elektronickou knihu. Více informací o ní naleznete ZDE (o její české
verzi ZDE ).

V e-knize se dozvíte vše potřebné pro léčbu diabetu 1. i 2. typu,
včetně příčin onemocnění, doporučené stravy a doplňků, bylinek,
prevence, příznaků rozvíjející se nemoci, vlivu životního stylu a

http://diabetessciencenews.com/
https://eknihy.shop/ide-to-aj-bez-liekov-ako-predchadzat-a-liecit-cukrovku-prirodne/
https://eknihy.shop/jde-to-i-bez-leku-jak-predchazet-diabetu-a-lecit-ho-prirodni-cestou/
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mnoho dalších důležitých informací.

Autor: Ethan Huff, Zdroj:
naturalnews.com , Zpracoval:
Badatel.net

Související články

6 nápojů, s jejichž pitím byste měli přestat ještě dnes
Lékařka radí: Pro vyléčení cukrovky musíte ignorovat tyto
pokyny lékařů
Tito lidé změnili jednu věc a do 30 dnů se vyléčili z cukrovky
14 příznaků, že vaše hladina cukru v krvi je příliš vysoká a jak ji
snížit
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